
 
 
 

 
 

Styrelsemöte Åtvidaberg 2015-11-21 
 

1. Vem skall sköta hemsidan? 
Brommesson fortsätter. 
 

2. Hur skall vi skicka ut info. 
Vi skall skicka via mail och facebook. 
 

3. Vi skall fortsätta att ha våra styrelsemöte via skype, utfallet var positivt. 
 

4. Hur skall tävlingskalendern se ut? 
Efter att Vm och andra internationella tävlingar satt sina datum får vi försöka att prata oss samman om 
resterande tävlingar. 
 

5. Anmälan till tävlingar på sveslots hemsida. 
Namn o klubb skall anges. 
 

6. Vi valde Torgny Nordgren som Isra-delegalt. 
 

7. Hur skall vi kunna aktivera fler ungdomar att köra? 
Försöka att köra (typ 16D) fast med som serie öst Produktion Light. 
 
 
Vid protokollet Anders Strand 
 
  
 


